
Hei John Einar! 
 
Se under for forslag til uttalelse som styreleder har utformet på bakgrunn av samtaler med ordførerne 
de siste dagene.
 
Mvh
Bengt
 
 
 

Fra: Per Online <pe-skja@online.no> 
Sendt: onsdag 8. mai 2019 09:17
Til: Bengt Eidem <Bengt.Eidem@tronderenergi.no>
Emne: Forslag til uttalelse
 
 

Hei Bengt!
 
Jeg har hatt en telefonrunde med ordførerne i eierkommunene de siste dagene, og vi er 
enige om prøve å lande en uttalelse som styreleder sender ut før Generalforsamlingen på 
mandag, med informasjon om at ordførerne i eierkommunene står bak. Uttalelsen bør 
sendes ut senest fredag, så jeg vil sette pris på om du kan bistå meg med å sende ut dette 
forslaget (se under) til ordførerne med frist for tilbakemelding torsdag 
formiddag/ettermiddag. Jeg har fått en del innspill på momenter til tekst med de jeg har 
snakket med, og jeg vurderer at det som ligger i utkastet under oppsummerer ordførernes 
tilnærming til saken.
 
Mvh
Per Kr
 
Uttalelse vedrørende saken om Frøya vindpark
 
Vi viser til rådmannen på Frøya sin redegjørelse for Frøya kommunes involvering i 
vindkraftsaken på Frøya. 
 
Her kommer det frem at Frøya kommune i perioden mellom 2002 og 2019 har vært en 
aktiv part for å realisere vindkraft i kommunen. Både i årene før og årene etter endelig 
konsesjon til vindkraft på Frøya ble gitt av OED i 2013. 
 
Som flere næringsorganisasjoner (NHO, Norsk, Industri, Energi Norge, m.fl) og klimaaktører 
(Zero og Norsk Klimastiftelse) har påpekt vil det for aktørene i fornybarnæringen – 
selskapene, eiere og investorer – være avgjørende at det norske rammeverket for 
konsesjoner og utbygging er forutsigbart.
 
Lovlige og demokratisk fattede vedtak bør gjennomføres som planlagt, og det gjelder for 
alle de tre prosjektene (Frøya, Stokkfjellet, Sørmarkfjellet) som TrønderEnergi nå skal bygge 
ut, og for det ene prosjektet (Hundhammerfjellet) som NTE skal bygge ut.

mailto:pe-skja@online.no
mailto:Bengt.Eidem@tronderenergi.no
https://www.froya.no/nyheter/dette-har-skjedd-i-vindkraft-saken
https://www.froya.no/nyheter/dette-har-skjedd-i-vindkraft-saken
https://www.energinorge.no/contentassets/a39a7a970d224bc2b48a22cd059d9278/2019-04-30-felles-brev-til-oed-om-froya.pdf
https://energiogklima.no/blogg/nar-konsesjon-er-gitt/


 
Nasjonale myndigheter har gjennom skiftende regjeringer de siste ti årene lagt til rette for 
mer utbygging av fornybar energi i Norge. Vindkraftprosjektene det er gitt konsesjon til i 
Trøndelag og som nå er under utbygging er et resultat av denne politikken.
 
Eierskapet i TrønderEnergi har i eiermøter og generalforsamlinger gjennom mange år vært 
informert om TrønderEnergis oppfølging av denne politikken i Trøndelag.
 
Når det gjelder prosesser for eventuelt nye konsesjoner for vindkraft i Trøndelag ser vi frem 
til å dele våre meninger om fremtidig vindkraftstrategi for TrønderEnergi i de fora (på 
eiermøter og i de årlige generalforsamlingene) vi har anledning til dette.
 
Nasjonal ramme for vindkraft ligger nå til behandling, og det har så langt i prosessen fra 
flere hold vært en sterk understrekning av at lokal medvirkning og initiativ fra den enkelte 
kommune, i tillegg til påvirkning på natur og naturverdier, må være vesentlige faktorer i 
vurderingene av eventuelt fremtidige vindkraftutbygginger i Norge.
 
OED har sendt NVEs forslag til nasjonal ramme ut på bred høring, med høringsfrist 10. 
oktober.
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